
Møte i nærutvalget for kommunedel 8 (Bragernes og Øren) 
Dato og tidspunkt: 15. mai 2024 kl. 18.00      
 
Sted: Amtmand Bangs gate 1, 3019 Drammen  
 
Innbyggerrepresentanter til stede:  

• Ole Jonny Gustavsen 
• Bente Bostrøm  
• Merete Vestin 
• Kristian Helle 
• Ellinor Sibbern Moen 
• Gyltene Krasniqi 

 
Politikerrepresentanter til stede:  

• Kari Palm (MDG) 
• Emilie Sveva (Ap) 
• Jan-Erik Abrahamsen (Pensjonistpartiet) 

 
 
Forfall innbyggerrepresentanter:  

• Perlita Zivile 
 
Forfall politikerrepresentanter: -  
 
 
Møteleder: Ole Jonny Gustavsen, leder av nærutvalget  
Referent: Vilde Rommetveit, lokal koordinator Drammen kommune 
 

 
REFERAT FRA MØTET 
Nærutvalget i kommunedel 8 valgte å slå sammen sitt andre hovedmøte med den årlige 
innbyggerdialogen.  
Møtet ble holdt i Amtmand Bangs gate 1 hos Drammen sanitetsforening.  
 
Ca. 15-18 innbyggere møtte opp.  
 
Innledning 
Leder av nærutvalget, Ole Jonny Gustavsen, snakket om hva nærutvalget er og hva nærutvalget i 
kommunedel 8 har jobbet/jobber med:  

• Innspill til rammesaken og årsbudsjettet til kommunen 
• Tilskudd til aktiviteter og tiltak i nærmiljøet 
• Nominerer kandidater til frivillighetsprisen 
• Gatemiljø Nedre Bragernes 
• Diverse utbyggings- og reguleringssaker 
• Aktivitet og møtepunkt i kommunedelen 



• Landfalløya  
• Camping Landfalltjern 
• Deltagelse i møter med politiske partier i forbindelse med deres forberedelse av saker til 

hovedutvalg og formannskap 
• Vært med på å prioritere oppgradering av små nærmiljøanlegg i kommunedelen 
• Den årlige innbyggerdialogen 
• Trygg by 

 
 
Foredrag av Odd Myklebust om bybrannen i Drammen 
Utdrag: Den store bybrannen på Bragernes i 1866 var dramatisk. Flere tusen ble husløse. Men 
samtidig ga brannen starten på noe nytt og det moderne Drammen, som vi kjenner i dag. En helt ny 
by reiste seg fra asken i rekordfart, etter inspirasjon fra Europas metropoler. 
 
Innbyggerdialog 2024 
I forkant av møtet hadde nærutvalget laget en digital spørreundersøkelse, for å kartlegge hva 
innbyggerne på Bragernes og Øren ønsker at nærutvalget prioriterer å jobbe med fremover.  
Det hadde kommet inn 16 innspill.  
Nærutvalget sorterer disse innspillene og prioriterer saker de skal jobbe med dette året basert på 
svarene i undersøkelsen, samt andre innkomne innspill fra innbyggerne.  
 
 
Innspill fra oppmøtte innbyggere 
Innspill fra innbygger om parkering på Bragernes:  

• Spørsmål om bruk av bil til hytter 
• Få parkeringsplasser per boenhet gjør at det er vanskelig for folk å ha bil til f.eks. kjøring til 

hytta  
• Er dette et aktuelt tema for nærutvalget å ta opp? 

 
Svar på spørsmål fra innbygger om den gamle sykehustomta:  

• Stor Oslo Eiendom overtar området i slutten av 2025 
• De har en visjon om ca. 900 boenheter 
• Ingen planer for området er godkjent enda  

 
Innspill fra innbygger om busstilbudet:  

• Noen busstilbud i kommunedel 8 blir berørte av kuttet til fylkeskommunen 
• Ordfører prøver å løfte saken for Drammen til fylkeskommunen 
• Er dette en sak nærutvalget kan prioritere? 

 
Oppfølging: Flere nærutvalg i kommunen er svært engasjert i denne saken. Lokal koordinator sørger 
for at det koordineres mellom nærutvalgene det gjelder.  
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